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A Békés Megyei Diáksport Tanács és a Békés Me-
gyei Humán Fejlesztési és Információs Központ az 
elmúlt héten a Csaba Centerben tartotta az orszá-
gos diákolimpiai bajnokok ünnepségét. Kováts Ti-
bor, a megyei diáksport tanács titkára köszöntője után 
Prohászka Zsolt megyei sportigazgató méltatta a diák-
olimpiai bajnokokat, azok testnevelőit, edzőit. Békés 
megye a 2005–2006-os tanévben a megyék versenyé-
ben a hetedik lett. Az éremhalmozók között voltak a 
szarvasi aerobikos lányok is. A Blue-Gym-ben Somo-

gyi Nikolett edző irányítása mellett sportoló fiatalok
közül Gulyás Mercédesz, Pásztor Mariann, Ribárszky 
Adrienn, Varga Virág (Benka Gyula Evangélikus Ál-
talános Iskola), valamint Kapás Ágnes, Pálinkás Fan-
ni és Szalbot Orsolya (Vajda Péter Gimnázium) volt 
érdekelt. A képen is látható Ritmus Sportaerobik ver-
senyzői közül pedig Gyekiczki Gyöngyi (SZVÁI), il-
letve a Csernik Dalma, Hruska Tekla, Melis Vanda és 
Zombori Eszter (Benka) által alkotott csoport kapott 
elismerést, utóbbiak edzője Somogyi Zsuzsa.

Igazi csapat, jóban-rosszban
Félévi mérlegen a kondorosi női kézilabdázók

Az őszi idény tíz bajnoki meccsén öt pontot szerzett a Kondorosi 
NKK megyei bajnokságban szereplő női kézilabdacsapata, amely-
lyel félidőben – három riválisát megelőzve –, a nyolcadik pozíci-
ót foglalja el a táblázaton. Mindez egyezik az elmúlt év végi he-
lyezéssel, ám pontszámban arányaiban nagy az elmaradás. En-
nek okairól, és az együttes őszi idényben nyújtott teljesítményé-
ről Harsányi Dezső vezetőedzőt kérdeztük.

– Milyen célokat jelöltek meg 
csapatuk számára a szezon elején, 
illetve mi valósult meg ezekből?

– Elsődleges célkitűzésünk 
természetesen a minél eredmé-
nyesebb szereplés volt, de ebből 
sajnos vajmi kevés valósult meg. 
Ennek oka eléggé szerteágazó, de 
a leglényegesebb momentumát 
az adja, hogy a múlt év végi ke-
retünkhöz képest hat játékossal 
kevesebben voltunk az őszi sze-
zonban, és csupán az év végére 
sikerült két új lányt igazolnunk. 
Olyan embereknek kellett felnő-
ni a feladathoz egyik percről a 
másikra, akik az előző időszak-
ban nem szerepeltek ilyen fele-
lősségteljes szituációkban. Eze-
ket a helyzeteket több-kevesebb 
sikerrel megoldottuk, de a válto-
zásoknak természetesen pontok 
estek áldozatul, hiszen minden-
kinek meg kellett tanulnia az ed-
digiektől eltérő játékstílust. Prob-
lémát jelentett még, hogy nekem 
sajnos még mindig nem sikerült 
megtanulnom női fejjel „gondol-
kodni”, ezért sokszor másképp 
látok és értékelek dolgokat, mint 
a játékosok.

– Egyéb tényezők is befolyá-
solták a csapat szereplését?

– Az említett nagy fluktuá-

ció miatt, a folyamatosan csök-
kenő keret sokkal egységesebbé 
vált, mint eddig valaha. Ez azon-
ban kihatással volt a játékunkra 
is. Vagy egységesen jól teljesítet-
tek a lányok, vagy senkinek nem 
ment a játék, így pedig a hullám-
völgyek leküzdése is sokkal ne-
hezebb feladattá vált. Az ered-
ményesség záloga tehát minden 
esetben az egységességünk, és 
az együttes küzdeni akarása volt. 
Az eredménytelenségek oka vi-
szont szintén ugyanerre vezet-
hető vissza. Utóbbi esetekben a 
hozzáállás nem az elvárható mér-
tékben valósult meg. 

– Kik azok a játékosok, akik 
teljesítményével elégedett volt, 
illetve kik maradtak el a vára-
kozástól?

– Az előző évhez hasonlóan, 
most sem emelnék ki, illetve ma-
rasztalnák el senkit a csapatból. 
Mindenkinek voltak nagyon jó és 
nagyon gyenge periódusai. Azt 
azonban megemlíteném, hogy a 
gyenge szereplések mögött min-
den esetben egyéni hozzáállás-
beli és összpontosítási problé-
mák voltak.

– Felidézné az évad legpozi-
tívabb és legkellemetlenebb él-
ményét?

– Előbbi kategóriába minden-
képpen azt az egységbe rende-
ződést látom, amivel pontjainkat 
meg tudtunk szerezni. Sajnos eb-
ből adódtak a legkellemetlenebb 
élmények is, hiszen több esetben 
álltunk neki mérkőzéseknek hit 
és akarat nélkül, ami teljes mér-
tékben elfogadhatatlan. Ezeken a 
mérkőzéseken egyértelműen el is 
maradtak az elvárt eredmények.

– Milyen forrásokból tartják 
fenn a klubot, illetve szakosztályt?

– Legnagyobb segítőnk a helyi 
önkormányzat, e mellett azonban 
szerencsére sok lelkes támogató 
könnyíti meg a munkánkat és a 
működésünket.

– Hogyan alakul az együttes 
további programja?

– Könnyedén belátható, hogy 
nagyon sokat kell még tanulni 
ezt a játékot mind a pályán zaj-
ló dolgok tekintetében, mind az 
azon kívüli, mentális és életvite-
li kérdésekben. Sokkal nagyobb 
alázattal kell megközelíteni még 
mindig ezt a játékot. Lemaradá-
sainkat a tél során megpróbál-
juk rendezni, ez azonban sajnos 
olyan következményekkel jár, 
amely nem teszi lehetővé a hosz-
szasabb pihenőt. Gyakorlatilag az 
év végi bő két hét teszi ki majd a 
téli pihenőt. Addig és azt követő-
en is edzésben próbálunk marad-
ni, bár ennek a technikai oldala 
még nem látszik teljes mértékben 
biztosítottnak, mint ahogy a téli 
tornákon való szereplés kérdése 
is nyitott még.

Újabb siker
Utolsó mérkőzését játszotta ha-

zai pályán a Szarvasi Mozzarella 
HC együttese, fogadva azt a 
szentesi csapatot, amely ugyan 
a táblázat végén áll, de soha nem 
szenved nagy gólarányú veresé-
geket és Szarvason is a pontszer-
zés reményében lépett pályára. 
A mérkőzés érdekessége, hogy a 
hazaiaknál egy, még a vendégek-
nél két orosházi játékos szerepelt, 
akik máskor egy csapatban küz-
denek a pontokért. A találkozó 
egyben jótékonysági rendezvény 
is volt, hiszen a mérkőzés teljes 
bevételét Moldován János kisfi-
ának gyógykezelésére ajánlották 
fel a hazaiak.

Szarvasi Mozzarella HC–
Szentes 31–26 (16–11)

NB II-es férfi kézilabda-
mérkőzés. Szarvas, 200 néző. 
V.: Hartman, Kuklis. Szarvas: 
Laurinyecz 1 – Filyó 2, Kardos 11, 
Roszik, Tusjak 3, Lestyan-Goda 
3, Hanzel 8. Csere: Besenczy 
(kapus), Bartus 1, Bagyin B., 
Pecsenye 1, Petrovszki, Kovács, 
Székács 1. Játékos-edző: Tusjak 
János. A Szentes legjobb góldo-
bói: Nagy 7, Dömsödi 6, Berta 4, 
Jártass Z. 4.

Az első negyedóra fej-fej mel-
letti játékot hozott, a félidő köze-
pétől viszont fokozatosan húztak 
el a hazaiak. A második játék-
rész hasonlóan alakult: a szarva-
sak már nyolc gólra növelték az 
előnyüket, és ha ebből le is adtak, 
magabiztosan hozták az újabb 
két bajnoki pontot. 

Tusjak János: – Edzőként azt 
mondanám, hogy mindig a kö-
telező győzelmek a legnehezeb-
bek és tudom nem volt tetszetős 
az első játékrész, de szándéko-
san nem mentünk bele a rohanás-
ba, hiszen ebben jobbak a szen-
tesiek. Elnökként viszont szeret-
nék köszönetet mondani minden 
szurkolónak, játékosnak, és a já-
tékvezetőknek, hogy a felhívá-
sunknak eleget téve támogatták 
a Moldován családot. Összefogá-
sunknak köszönhetően 52 500 Ft 
gyűlt össze.

További eredmények: Mart-
fű–Békéscsaba 25–25, Gyula–
Berettyóújfalu 32–25, Mezőtúr–
Kiskunmajsa 39–11, Újkígyós–
Törökszentmiklós 29–25. Sza-
badnapos: Tiszakécske.

A bajnokság állása a 10. fordu-
ló után: 1. Tiszakécske 15 (271–
209, 9), 2. Mezőtúr 14 (276–201, 
9), 3. Újkígyós 14 (254–242, 9), 
4. Martfű 12 (284–276, 10), 5. 
Gyula 12 (276–259, 9), 6. Berety-
tyóújfalu 10 (235–250, 9), 7. Bé-
késcsaba 8 (219–224, 9), 8. Szar-
vasi Mozzarella 6 (217–248, 9), 
9. Törökszentmiklós 5 (234–256, 
9), 10. Kiskunmajsa 3 (187–249, 
9), 11. Szentes 1 (219–261, 9).

Megyei elismerés a diákolimpikonoknak


